
PERSOONLIJKE ERVARING MET KUNSTMATIGE STRALING 
------------------------------------------------------------------------------------  
Facebook post 15 november 2020  
 
Ja er zijn nu blijkbaar nog veel mensen sceptisch, maar mijn lichaam laat keer op keer  
zien dat een teveel aan elektromagnetische straling echt een ontzettend slecht idee is. 

Voor mens, dier en natuur. Elektromagnetische velden hebben op een zeker moment  
en in bepaalde hoeveelheden, een zeer schadelijke invloed op alle micro organismen.  

En die hebben wij allemaal in ons lijf (ca. 2/3 kilo van het totale lichaamsgewicht) en zijn 
volop te vinden in, om en op alles om ons heen. Wij zijn in onze eigen vormen, allemaal 
natuur. We leven goed samen met die micro organismen. In een mutualistische symbiose. 

Tot ze ontregeld raken door factoren als overmatige straling. Dan kunnen ze hun ding niet 
meer doen (de processen in het lichaam ondersteunen). Zo komt er onbalans in het 
lichaam, worden lichaamsprocessen verstoort en ontstaan er verschillende 
gezondsheidsklachten. 

Een teveel aan straling zit een vitaal leven in de weg. Straling icm. luchtvervuiling verergert 
deze klachten. En wellicht hebben sommigen medemensen er eerder last van dan anderen. 

Maar 'de knaries in de kolenmijn' negeren is onhandig, zo leerde de geschiedenis. 

De eerste foto is van 29-10 2020 (zie hieronder) 

Ja dat ben ik. Ik nam de foto na ca. 5 minuten, zodra het bloed begon te stollen. Het is  
de zoveelste bloedneus. Het stroomt dan ineens met grote snelheid en hoeveelheden. 

Specifiek de bloedneuzen begonnen in 2018 toen er Extra 4+ en 5G masten geplaatst 
werden op het verzorgingstehuis aan het einde van de straat. Er wordt daarover gezegd dat 
ze op 250 m /300 m op hun sterkst te stralen. Dat is mijn achtertuin. Ook vanaf de andere 
kant is er een sterke mast die op dezelfde manier aankomt. 

Er is mij verteld dat elke vereniging van eigenaren vele duizenden euro's ontvangen van de 
telecom industrie voor elke mast die zij op hun daken plaatsen. 

Je zal een noodlijdende vereniging met onverschillige deelnemers zijn.. 

In dit geval willen de eigenaren van het verzorgingstehuis een grote verbouwing. Ze willen 
kamers leeg om te verbouwen tot luxe exclusieve zorgwoningen.  
En een groot hoofdkantoor. 

Het was wel even schrikken dat de 1e 2 maanden van de CoroNO er 40 bejaarden zijn 
gestorven daar. Ik heb er een hele sterke mening over! 

Vanaf 2012 heb ik fysieke klachten die duiden op elektromagnetische gevoeligheid. En in 
2018 werd in mijn buurt 5G getest. In die tijd had ik 2 maanden lang dagelijks bloedneuzen. 
En een rij fysieke klachten die kenmerkend zijn voor stralingsziekte. Wellicht ben ik minder 
gegrond als rolstoelgebruiker omdat mijn voeten geen direct contact met de grond maken? 
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Ik zag in 2018 hoe mijn hondjes een rare benauwde hoest kregen wanneer de straling werd 
aangedraaid. Zij kregen aanvallen van heel erg trillen van binnenuit en ze toonden onrustig 
gedrag. Met name Joekel het mannetje, die gaat dan bv. ineens extra 'markeren' in huis. 
Jippie had er minder last van, wellicht omdat ze geholpen is. 

Ook zag ik mooie volwassen bomen, in de lijn tussen de straalpalen en mijn tuin afsterven. 
Ik zag heel veel mooie planten donker en grauw verkleuren. Ik zag groenten en fruit in mijn 
moestuin, in het straalgebied,niet opkomen, afsterven of onnatuurlijke groeiachterstanden 
oplopen. 

Ik zag dat de lieve kikkertjes in mijn vijver die in het voorjaar geboren werden, niet groeiden 
maar in september nog steeds kleine kikkertjes waren. Ik zag dat vogels overstuur raakten 
en pijn leken te hebben wanneer ze in de buurt van het stralingsgebied kwamen. Ik zag de 
hoeveelheid insecten en vlinders 2/3 verminderen. 

Ik zag dat tegelijk aangeplante jonge bomen, hoe dichter ze bij de stralingsbron stonden, 
niet wilden groeien. Echt heel opvallend. 

Dit was 2018. Wat ik zojuist benoemde is nog steeds zichtbaar in mijn tuin. 

In mijn beleving: Vanaf de 2e helft van 2019 deden ze elke 2 maanden de sterkte verhogen. 
Had ik alleen extra klachten op die momenten. Ik heb ook een paar beschermende 
maatregelen moeten nemen om de klachten te beperken. 

Sinds begin dit jaar versterken ze de straling elke maand en de laatste paar maanden 
versterken ze elke 2 weken. 

De bloedneuzen zijn het meest zichtbaar. Maar het zijn verschillende klachten en ik maak 
me zorgen. 

de 2e foto is van 15-11 2020 (zie hieronder)  

Ik had en heb dus veel last van emv/ straling.  Bv. een knallende koppijn, oorsuis, extra 
zenuwpijn en slapeloosheid, concentratieverlies, verstoord dag/nacht ritme etc. terwijl dat 
niet per sé bij een ander ziektebeeld van mij hoort. 

Wanneer de dosis straling weer wordt aangepast, krijg ik idd. een bloedneus en nadat het 
bloeden stopt, heb ik nog ca. een dag last van bloed in speeksel en bloedsmaak in mijn 
mond. 

Specifieke EMV gevoeligheid had ik vooral in 2018. Werd zeer benauwd en kon dan uren 
snakken naar adem. Dat heeft een paar maanden geduurd. Het voelde anders dan 
hyperventilatie of een paniekaanval. Het was puur fysiek.  

Zoals ik in mijn vorige reactie omschreef: in 2018 werd er hier dus vermoedelijk 5G getest. 
Dat is niet officieel vermeld bij mijn postcodegebied helaas maar er is wel melding van 
landelijke experimentele testgebieden. 

Onder andere voor 60 GHz.  Wat trouwens ook via wifi loopt maar dus één van de 
frequenties is die bij 5G hoort. Voor deze 60 Ghz is geen vergunning nodig. 
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Van 60 Ghz is bekend dat het knoeit met de zuurstof opname. Ik heb een aangeboren 
afweerstoornis waarbij ik oa. minder rode bloedcellen heb die iets groter zijn dan 
gemiddeld. Ook heb ik oa. 2 auto immuunziekten waardoor mijn rode bloedcellen ook niet 
optimaal werken. 

Rode bloedcellen transporteren de zuurstof en andere voedingsstoffen naar alle organen in 
je lichaam. 

Echter leef ik zeer gezond en kan daar al jaren met voldoende vitaal evenwicht in staan. 

Maar een teveel aan straling verstoort dit. 

Nota bene: 60 Ghz knoeit dus met zuurstof opname, 6 Ghz knoeit met jodium opname en 
2.4 Ghz knoeit met water. Dan voel je jouw lichaam heel snel trillen van binnen. 

Dat ik met mijn fysieke lichaam eerder dan anderen last heb van straling is niet 
verwonderlijk. (Als rolstoelgebruiker ben ik wellicht ook minder geaard). 

Maar wist je dat blootstelling aan wifi je bloed al laat klonten en stropen? Zie deze 
presentatie van Lena Pu waarin ze onder meer dit aantoont via levend bloedanalyse bij een 
zeer gezond individu die wordt blootgesteld aan wifi. 

>>  https://youtu.be/D1pzeTFmCn8 

In 2018 stopte mijn menstruatie ineens. Daarbij een sensatie of er elektriciteit door de 
geslachtsdelen trekt.  (ik was toen 39) 

Na een half jaar deed ik een bloedtest.  De bloedtest toonde SSH waarden van iemand die 
de overgang al lang achter zich had. Ook kreeg ik ineens allemaal grijze haren en mijn 2 
puppies ook. (Die hebben zwart haar dus dat viel heel erg op) 

Die menstruatie kwam in 2019 langzaam weer terug. De grijze haren verdwenen bij mij en 
de honden ook in 2019. Het was een redelijk rustig jaar wat betreft de stralings overlast. 
Wel had ik het hele jaar oorontstekingen en een piep in mijn oor. Blijkbaar werd dat jaar  
een andere frequentie gebruikt. Ongeveer om de 2 maanden werd er iets in de straling 
aangepast. Tot begin 2020 toen er meer ernstige stralingsklachten en ook de  
bloedneuzen weer op kwamen. Die straling is echt foute boel!  

Ik kan het (empirisch) herleiden naar straling omdat op de momenten dat ik die typische 
klachten ervaar, ik ook klachten bij mijn dieren kan opmerken. Mijn honden laten oa. zo’n 
benauwde hoest, trillen en versuffing zien. Het mannetje wat niet geholpen is gaat dan extra 
markeren. Mijn dwergpapegaaien zitten in die tijd extra vaak op de bodem van de kooi, ik 
denk om beschutting te zoeken. 

Er is klaarblijkelijk iets in onze omgeving dat ons ziek maakt  
en die klachten en symptomen geeft. Zorgvuldigheid gewenst.  
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Aanvulling 02- 01 2021 
 
Steeds vaker wordt ik heel vroeg in de ochtend wakker door een sterk buzzend gevoel over 
mijn hele lichaam. Het heel snel trillen van de cellen in mijn lijf. Ook speelt mijn hartritme 
stoornis vaker op en rommelt het qua bloeddruk. 
 
Het buzzende gevoel geeft niet per sé pijn maar ervaar ik wel als zeer ongemakkelijk en 
verontrustend. Er is daarbij ook een subtiele bromtoon op de achtergrond. 
 
Meestal stopt die toon vlak nadat ik er wakker van ben geworden. En merk ik dat niet lang 
daarna (binnen ca. 20 minuten) de straling dan ook stopt. Maar mijn lijf heeft dan nog 
minstend een half uur nodig om het buzzend gevoel niet meer te dragen. 
 
De laatste tijd gaat dit gepaard met bloedsmaak in mond en bloed in urine. Dit neemt toe. 
Steeds vaker en steeds meer. De bloedneus is er ook nog steeds. 3/ 4/ 5G is gruwel. 
-- 
En ik laat dit soort dingen van mezelf ook niet graag zien.. Ik post het toch omdat ik tegelijk 
ook wil dat inzichtelijk wordt wat de schadelijke gevolgen zijn van die kunstmatig opgewekte 
straling, bij mensen met een kwetsbare gezondheid en mogelijk op termijn bij iedereen. 
 
Ook al hebben veel mensen nu nog zelf geen ~ahum ‘onverklaarde’ klachten. Dat betekent 
niet dat kunstmatige straling geen schade aanbrengt bij mensen, dieren en de natuur. 
-- 
De klachten van mij en mijn dieren passen volledig in in het beeld van stralingsziekte. 
 
In de verschillende FB groepen over straling, wordt doorgaans voornamelijk gesproken  
over wetenschappelijke onderbouwing en het over het onder de aandacht brengen van 
stralingsgevoeligheid bij politiek en aandringen op voldoende veilige ruimte voor mensen 
die daar last van hebben. Bv. compensatie voor beschermende middelen en white zones. 

Ik begrijp dat mensen niet graag naar voren treden met details over hun ongemakken. 

Omgeving: Ik kom al zo'n 10 jaar bijna niet buiten. Eerst vanwege het gebrek aan een 
goede rolstoel en later vanwege mijn broze medische conditie, na jaren van ploeteren. 
 
In mijn buurt weet ik wel uit eerste hand van extreem veel ziekte onder de bewoners van 
met name de bovenste verdiepingen van de verzorgingsflat waarop een hele lading 
zendmasten staat. 
 
Die zendmasten stralen het meest krachtig op 250-300 m. verderop. Dat is mijn tuin. Verder 
weet ik van een buurvrouw met 2 dochters die ook in het stralingsgebied woont. (de richting 
waarin de zendmasten stralen). Zij hebben ook flinke overlast en gezondheidsklachten die 
in het beeld van stralingsziekte passen. 
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Bloedneus 29-10 2020  
 
 

 
 
Bloedneus 15-11 2020 
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Bovenste foto is uit de presentatie over de gevaren van straling van Lena Pu met daarin 
een levend bloed analyse onder blootstelling van wifi.>> https://youtu.be/D1pzeTFmCn8 
 
Daaronder een helder overzicht dat een opmerkelijke overlap laat zien.  
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bloedneus van 2 januari 2021  
 

 
 
Via https://www.kennisplatform.nl/  
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Hoe het óók als wapen ingezet kan worden 
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mijn voornaamste klachten vanaf 2018 door artificiële elektromagnetische straling. 
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Kijk vooral ook dit interview waarin de schade door artificiële straling en oa. blauw licht op 
celniveau wordt besproken. Bv. tast het de mitochondriën aan, dit zijn oa. de 
krachtcentrales van je lichaamscellen.. 

https://youtu.be/NGICVAZ-y1g  
 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Stop de uitrol van 5G!  
 
>>  
Draag verantwoordelijkheid voor door de door kunstmatige straling toegebrachte schade. 

>>  
Zet aub. alles in het werk om de bevolking, de dieren en de natuur te beschermen tegen 
verdere  schade door kunstmatige straling.  

>>  
Compenseer kosten van de burgers met stralingsgevoeligheid om zich adequaat te kunnen 
beschermen tegen straling en zorg voor voldoende stralingsvrije, veilige ruimte voor deze 
doelgroep.  
 
 
 
Wat betreft het frequentiegebruik: 
 
*.) Wordt er met regelmaat gemeten door onafhankelijke partijen?  

*.) Wordt er toezicht gehouden en gehandhaafd op zuiverheid?  

*.) Wat gebeurt er met de meetgegevens? Zijn ze openbaar?  

*.) Is er een centraal meldpunt voor mensen met klachten?  

*.) Wat is nodig om uit de deal met telecom te stappen?  
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